
   

 

 

Fråga till Andréas Schönström (S) om trafikoljud och buskörningar i 

Malmös centrala delar 
 

Det är tydligt att motorbuller, särskilt från trafikoljud, har blivit ett allvarligt och återkommande 

problem för de som bor längs Malmös större gator i centrum. Detta oljud orsakar inte bara störd 

sömn, särskilt för familjer med småbarn som vaknar mitt i natten, utan kan på längre sikt leda till 

allvarliga hälsoproblem. Problemen rörande trafikoljuden och brummande motorer har 

uppmärksammats under en längre tid, och åtgärder som fartsänkningar har visat sig vara 

otillräckliga enligt många av de boende. 

I ett idealiskt Malmö skulle alla invånare, både boende och trafikanter, visa hänsyn till varandra 

och bidra till en trivsam boendemiljö utan att extra insatser från polisens sida skulle behövas. Det 

är positivt att polisen från och med oktober kommer att tillsätta en särskild arbetsgrupp för att 

hantera bullerproblemen, men det är också avgörande att Malmö, från politiskt håll, tar initiativ 

för att stödja en sådan insats. Centerpartiet anser att det är viktigt att säkerställa att Malmös 

innerstadsgator blir en plats där invånarna kan njuta av lugn och ro, dag som natt, fri från 

brummande motorer och högt trafikoljud. 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Vilka konkreta åtgärder avser kommunalrådet att vidta för att minska trafikbullret från fler 

olovliga körningar i innerstaden, i närtid och framöver?  
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